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Innkalling til generalforsamling i ELSA Bergen
Publisert 5. mai 2020.

Det innkalles herved til høstens generalforsamling i ELSA Bergen.

Generalforsamlingen avholdes tirsdag den 26. mai klokken 18:15. Grunnet situasjonen
vedrørende COVID-19 vil årets generalforsamling avholdes digitalt på Zoom.

Alle studenter semesterregistrert ved Det juridiske fakultet i Bergen er automatisk medlemmer av
ELSA Bergen og har dermed stemme-, tale- og forslagsrett på generalforsamlingen.

Generalforsamlingen skal også behandle budsjett for neste studieår og eventuelle
vedtektsendringer. Økonomiansvarlig Ingvill Gjerstad vil også redegjøre for foreløpig
regnskap.

Styret for studieåret 2020/2021 skal velges. Til hver posisjon vil Generalforsamlingens ordstyrer
presentere kandidater som har gjort sitt kandidatur klart gjennom motivasjonsbrev vedlagt i GF
pakken. Det er likevel anledning til å stille uoppfordret (“benke”) til alle posisjonene. Det vil bli
satt av tre minutter for å holde appell til hver kandidat, deretter ti minutter for spørsmål til
kandidaten. Dersom du har spørsmål angående styrevervene, er det bare å ta kontakt. Spørsmål
kan sendes til secgen.bergen@elsa.no

Sakspapirer blir publisert på Mitt UiB og ELSA Bergens nettsider senest én uke før
generalforsamlingen. Kontakt generalsekretær Ingrid Marie Bondø på secgen.bergen@elsa.no
dersom du ønsker å få sakspapirene tilsendt på mail.



Saker til dagsorden og forslag til vedtektsendringer må være styret i hende senest to uker før
arrangementet. Disse sendes til secgen.bergen@elsa.no innen tirsdag den 12. mai klokken
18:00.

Organisasjonens vedtekter er tilgjengelig på ELSA Bergen sine nettsider og på ELSAs side på
Mitt UiB under «filer».

Vi oppfordrer alle medlemmer til å delta, enten du er aktiv eller ikke. Generalforsamlingen er en
fin mulighet til å bli bedre kjent med ELSA Bergen og hva slags aktiviteter vi tilbyr.

Vel møtt!

Hilsen

Vilde Serene, Ingrid Marie, Ingvill, Marit, Andrine, Marlen, Herman, Mathea og
Sigrid. Styret i ELSA Bergen 2019/2020
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Dagsorden
1. Valg av ordstyrer
2. Valg av referent
3. Valg av tellekorps
4. Godkjenning av innkalling, side 2
5. Godkjenning av dagsorden, side 3
6. Godkjenning av protokoll fra forrige generalforsamling, 20. november 2019, side 4

7. Orientering fra styremedlemmene. Fremlegging av semesterrapporter.
a) President, side 5
b) Secretary General, side 6
c) Treasurer, side 7
d) VP Marketing, side 8
e) VP AA, side 9
f) VP S&C, side 10
g) VP STEP, side 11
h) VP ALD, side 12
i) VP Social, side 14

8. Økonomi, side 15
a) Orientering om foreløpig regnskap 2019/2020



b) Godkjenning av revidert budsjett 2019/2020
c) Godkjenning av budsjettforslag 2020/2021
d) Valg av revisor

9. Endringsforslag, side 16
a) Eventuelle vedtektsendringer
b) Eventuelle endringer av arbeidsreglene

10. Valg av styre for perioden 2020/2021, side 17
a) President
b) Secretary General
c) Treasurer
d) VP Marketing
e) VP AA
f) VP S&C
g) VP STEP
h) VP ALD
i) VP Social

11. Innkomne saker, side 28

12. Eventuelt, side 29

3

6. Protokoll fra forrige generalforsamling
20. november 2019

Protokoll fra generalforsamlingen den 20. november 2019 er vedlagt sakspapirene som eget
dokument.
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7. Orientering fra styremedlemmene
Fremlegging av semesterrapporter

Semesterrapport - President



Kjære Generalforsamling,

Vårsemesteret 2020 er preget av pandemien COVID-19 og virkningene av den. Mye av den
ukentlige driften og ELSA sine aktiviteter ble satt på vent over natten i midten av mars, og
fakultetet ble stengt. Dette er en ny situasjon for oss alle, og de siste ukene har i stor grad gått til å
venne seg til den nye «normalen» og å finne digitale løsninger for interne møter og
generalforsamlingen.

Starten av semesteret var likevel aktiv. ELSA Bergen gjennomførte blant annet den regionale
Forhandlingskonkurransen, som vi arrangerer i samarbeid med advokatfirmaet Schjødt, etterfulgt
av ALD-dagene som gikk av stabelen som planlagt.
Vi tok også imot de nye internasjonale studentene som kom til fakultetet for vårsemesteret, og
arrangerte en fadderhelg for de.

Det har blitt holdt jevnlige styremøter hele semesteret, enten på kontoret eller over plattformen
Teams. Her har styret oppdatert hverandre og drøftet de ulike problemstillingene som har dukket
opp. Samarbeidet innad i styret har vært godt, selv om avstanden har vært større en vanlig.

Samtlige av ELSA Bergens samarbeid dette styreperiode har fungert veldig bra i år. Dette
grunnlaget vil jeg bygge videre på, og jeg har allerede startet arbeidet med å fornye avtalene med
samarbeidspartnerne. Etter mottaket av de internasjonale studentene i januar, hadde Sigrid
Løkken og jeg et oppfølgingsmøte med fakultetet, og jeg håper også at samarbeidet rundt
mottakelsen av de internasjonale studentene i fremtiden blir tettere i fremtiden.

Dessverre måtte landsmøtet, som skulle vært avholdt i Tromsø, avlyses som følge av situasjonen
rundt COVID-19. Et forkortet landsmøte ble holdt digitalt lørdag 2. mai, men vi fikk dessverre
ikke delt erfaringer eller formidlet kunnskap gjennom workshops og sosiale sammenkomster.
Dette gjør det enda viktigere at vi tar vare på den kunnskapen vi har ervervet gjennom året, og
formidler den til det nye styret. I tiden fremover vil jeg fokusere på å legge et godt grunnlag for
neste styreperiode, og at overgangsperioden blir gjennomført på en så god måte som mulig.

Jeg vil avslutte med å takke ELSA-styret 2019/2020 for et fint år og fantastisk innsats gjennom
hele året!

Med vennlig hilsen

Vilde Serene Birkelund
President

5

Semesterrapport - Secretary General

Kjære Generalforsamling!



Det går mot slutten av nok et semester, som i år har bydd på en del ukjente problemstillinger og
utfordringer grunnet situasjonen rundt COVID-19. Vi har så godt det latt seg gjøre prøvd å
opprettholde normal drift, til tross for at vi har måttet kansellere alle arrangement og avholdt alle
styremøter digitalt. Takket være godt samarbeid internt i styret har ting gått utrolig bra!

I år har jeg ansatt to directors – Julie Ullerud Lind som director for Human Resources og
Susanne Selland som director for Internal Management. De har fått ulike ansvarsområder, blant
annet med ansvar for kontoret, omorganisering av interne regler og rutiner og bistand rundt
arrangementene vi har hatt på Dragefjellet og internt i ELSA-nettverket. Begge har tidligere hatt
styreverv, så det mest kjærkomne har vært å ha noen å rådføre seg med hva gjelder
styrevirksomheten. Jeg er veldig fornøyd med teamet – de har bidratt til å gjøre denne
styreperioden en fest!

Jeg har også vært aktiv i ELSA Norges arbeidsgruppe for ELSA-alumni. Der har jeg jobbet under
Sarah Geislers ledelse, sammen med Ingrid Solemslie og Kaja Piene. Arbeidsgruppen fikk lagt en
fremtidig strategi med anbefalinger til hvordan Landsstyret skal ta fatt på arbeidet om å inkludere
alumni-nettverket i fremtidig ELSA-virksomhet. Vi er veldig fornøyd med arbeidet, til tross for
utfordringene med lite involvering fra Landsstyret.

Grunnet COVID-19 avholdte vi ELSA Norges landsmøte digitalt. Til tross for at det ikke ble
noen workshops, er vi fornøyd med at det ble gjennomført. Som generalsekretær er jeg også
ansvarlig for planlegging og gjennomføring av Generalforsamling her i Bergen. Her ser vi at vi
må gjøre det noe likt som med landsmøtet, og avholder også generalforsamlingen digitalt. Det
blir første gang, så vi er veldig spent på resultatet.

Jeg var også så heldig at jeg fikk plass i ELSA Norges delegasjon til International Council
Meeting i Malta i år. Dessverre ble også dette avlyst grunnet situasjonen med COVID-19. Jeg vil
imidlertid anbefale alle fremtidige medlemmer og styremedlemmer å delta på internasjonale
møter, så fort muligheten for dette åpner seg igjen. Samlet sett har det å delta på internasjonale
møter gitt meg masse nyttige erfaringer, og har vært viktig for måten jeg har løst oppgavene mine
i ELSA Bergen på. I tillegg er det en fantastisk mulighet til å bli kjent med det internasjonale
nettverket.

Avslutningsvis vil jeg takke alle vervholdere og aktive medlemmer for innsatsen i år! Jeg vil også
takke styret for godt samarbeid – og ønske påtroppende styre lykke til!

Med vennlig hilsen

Ingrid Marie Bondø
Secretary General

6

Semesterrapport - Treasurer



Dette semesteret har vært litt annerledes enn forventet på grunn av situasjonen rundt covid-19.
Det har blitt en del tilbakebetalinger som følge av avlyste arrangementer og studieturen til
Strasbourg. På grunn av at en del av arrangementene våre ble avlyst og ikke kunne gjennomføres
kommer vi til å gå en del i overskudd. Styret er enige om at det til neste år bør satses mer på
større arrangement som følge av overskuddet. Dette har jeg tatt i betraktning i utforming av nytt
budsjett for studieåret 2020/2021.

Utformingen av budsjettforslag for styreperioden 2020/2021 er en av de viktigste
arbeidsoppgavene mine på våren. Budsjettet er basert på endringsforslag fra øvrige
styremedlemmer og foreløpig regnskap fra styreperioden 2019/2020. På grunn av covid-19
har jeg også sett en del på tidligere regnskap i utformingen.

En annen viktig arbeidsoppgave for vårsemesteret er å søke om økonomisk støtte fra det
juridiske fakultet. Denne støtten er kr. 137 000 og er svært viktig for driften av ELSA Bergen. Jeg
utarbeidet og sendte inn søknaden for 2020 i februar og fikk innvilget denne. Vi har fått utbetalt
halve støtten på kr. 68 500. Den resterende halvdelen utbetales i løpet av høstsemesteret.

Videre har jeg ferdigstilt regnskapene for internasjonal reisestøtte, fadderuke vår og høst,
studietur til Budapest, prosedyrekonkurransen, forhandlingskonkurransen og øvrige
regnskapsposter. Som nevnt går vi en del i overskudd ettersom flere arrangementer og to
studieturer ikke kan gjennomføres.

Ellers har jeg ført løpende regnskap, levert inn merverdiregnskap annenhver måned,
tilbakebetalt for utlegg og sortert bilag. Jeg har ikke fått satt opp regnskapsprogrammet Fiken
enda, men jeg  skal prøve så godt jeg kan med å sette det opp til neste styreperiode.

For studieturen som gikk til Budapest i februar var den opprinnelige planen å bestille et ekstra
bedriftskort som økonomiansvarlig for studietur skulle ha med. Jeg valgte imidlertid å benytte
meg av samme ordning som ELSA Tromsø har for sine studieturer. Det ble derfor inngått en
avtale med økonomiansvarlig for turen om overføring og disponering av pengene. Dette fungerte
bra og er en ordning som anbefales å benytte for senere studieturer.

Til slutt vil jeg vil takke styret for et godt samarbeid!

Med vennlig hilsen

Ingvill Justad Gjerstad
Treasurer

7



Semesterrapport – Vice President for Marketing

Forrige semester samarbeidet jeg med de markedsføringsansvarlige fra de andre lokalgruppene i
Norge om å lage en felles video for markedsføring av organisasjonen. Jeg valgte å publisere denne
i begynnelsen av dette semesteret, slik at nye studenter kunne få et innblikk i hva ELSA er ved å
se videoen. Dette var også passende i forbindelse med rekruttering av faddere til internasjonal
fadderuke som begynte tidlig i januar.

Videre har jeg arbeidet med promotering av forhandlingskonkurransen. Konkurransen har blitt
promotert både på Instagram og Facebook. Det begynte med påmeldingsrunde, og senere
presentasjon av deltakere i finalen. Det ble også markedsført at det ville bli loddet ut premier i
selve finalen, noe som så ut til å være populært blant publikum.

Seminar- og aktueltgruppen hadde planlagt flere spennende arrangementer dette semesteret. Det
første arrangementet som ble gjennomført var Hun Spanderer med EqualityCheck. Her laget jeg
arrangement på Facebook og delte i tillegg videoer fra firmaets egen Facebook-side. En rekke
andre planlagte arrangementer ble dessverre avlyst.

Det har vært en utfordring å trekke folk til flere arrangementer. Det er selvfølgelig naturlig at
noen arrangement blir mer populære enn andre. Servering og loddtrekning synes å være en god
måte å øke antallet deltagere på, og dette har jeg også fokusert noe på i markedsføringen.

Videre har jeg laget arrangement for ulike studieturer, til Budapest og Strasbourg. I tillegg stod
studieturgruppen på stand på fakultetet for å markedsføre turen. Begge studieturene ble fylt opp,
men studieturen til Strasbourg måtte dessverre avlyses på grunn av Koronavirus.

Den siste tiden har jeg jobbet med utlysning av styreverv for kommende styreperiode, i
samarbeid med generalsekretær og president. Mens generalsekretær har sørget for å publisere
informasjon på nettsiden til ELSA Bergen, har jeg jobbet med å nå studentene gjennom sosiale
medier. Dette samarbeidet har fungert bra, ettersom en kombinasjon med bruk av nettsiden og
sosiale medier har gjort det mulig å luke ut detaljinformasjon fra Facebook og Instagram, mens
de mest interesserte kan lese på nettsiden vår.

Jeg har videre samarbeidet tett med de andre styremedlemmene hele styreperioden, for å kunne
begynne markedsføring av arrangementer god tid i forveien. Til dette har styret fortsatt med bruk
av Google-kalender, som har gjort det enklere for meg å forutse arbeid som må gjøres. Det har
likevel vært en utfordring at enkelte arrangementer fastsettes kort tid i forveien, og at mange
arrangementer kommer tett på hverandre. Som et innspill til neste års styre, tror jeg det vil være
nyttig å spre arrangementer ut over semesteret så fremt det lar seg gjøre, da det også vil gjøre det
enklere å trekke folk.

Jeg vil til slutt takke styret for et innholdsrikt år i ELSA Bergen, med godt samarbeid!

Med vennlig hilsen,

Marit Johanne Bråthen
Vice President for Marketing
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Semesterrapport – Vice President for AA

Som VP AA i ELSA Bergen har mitt arbeid i all hovedsak vært fokusert på hovedprosjektene;
prosedyrekonkurransen og forhandlingskonkurransen. Prosedyrekonkurransen ble til dels
summert opp under generalforsamlingen i høst. Alt i alt gikk konkurransen bra for seg, men vi
møtte på en del uforutsette og nye utfordringer som aldri før hadde aktualisert seg.

I årets finale valgte et av deltakerlagene å trekke seg, og da oppstod en problemstilling som aldri
før hadde gjort seg gjeldende i verken Bergen, Tromsø eller Oslo. I god dialog med de andre
lokalgruppene, ELSA Norge, vår samarbeidspartner Kluge, samt styret internt ble dette løst på
best mulig måte slik at konkurransen likevel kunne gjennomføres. Fokuset til neste år blir å få på
plass oppgaveskrivere i god tid, samt fortsette det gode samarbeidet med Kluge Advokatfirma,
slik at sluttresultatet blir enda bedre fremover.

Forhandlingskonkurransen ble holdt i månedsskiftet januar/februar og Schjødt Advokatfirma
fortsatte som samarbeidspartner. Begge parter er svært fornøyde med sluttresultatet.
Deltakerlagene var også fornøyde med opplegget i konkurransen. Samarbeidet fortsetter til neste
år, og fokuset for neste år vil være å øke oppmerksomheten rundt konkurransen enda mer blant
studentene på Dragefjellet, slik at desto flere melder seg på forhandlingskurset og møter opp som
publikum på finalen.

Det ble i år publisert en internasjonal Legal Research Group. Vi markedsførte kun dette på
Facebook, men i fremtiden kan man vurdere andre markedsføringstiltak som stand, informere i
forelesninger o.l. for å gjøre studentene mer oppmerksomme på tilbudet.

Avslutningsvis vil jeg takke for et innholdsrikt år! Jeg vil spesielt takke styret som har bidratt med
enestående hjelp til prosedyrekonkurransen og forhandlingskonkurransen, samt rette en spesiell
takk til VP Marketing for godt samarbeid og god hjelp hele dette året.

Med vennlig hilsen,

Andrine Rossi
Vice President for AA
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Semesterrapport – Vice President for S&C

Dette semesteret har vært interessant da det har klart å være innholdsrikt uten noen form for
faktisk aktivitet. Covid-19 rammet all S&Cs aktivitet og planlegging.

Våren 2020 startet med at jeg, Marlen Stokka, tok over som VP S&C etter Tora Forfang Ulvin.
Etter å ha vært leder for seminar- og aktuelt-gruppen høst 2019 hadde jeg god kjennskap til hva
S&A så langt hadde gjort og hva planene fremover var. I tillegg ble jeg godt informert av Tora
om hva resten av S&C holdt på med.

Seminar- og aktuelt-gruppen hadde i løpet av høsten planlagt flere arrangementer som skulle
holdes våren 2020. Av dem rakk vi å arrangere #hunspanderer 11.februar og et foredrag om
konflikten mellom USA og Iran den 13.februar. Begge arrangementene ble vellykket, selv om
oppmøte virker å være problematisk. Ellers skulle S&A arrangere tre turer til tingretten, et kurs
om leiekontrakter hos Schjødt 19.mars og Legal English 18-19.mars. I samtaler med Schjødt ble
det også enighet om et bredere samarbeid med dem der de også har lyst til å få til flere
frokostmøter og arrangementer av mer intim karakter for å oppnå mer kontakt med studentene.
Basert på egne erfaringer fra høsten, var det også en intensjon å prøve å få til et opplegg for å få
til en form for overlapp med tanke på arrangementer slik at ELSA også har et eller noen
planlagte arrangementer på høsten.

Studietur har blitt hardt rammet av covid-19 og liten studietur til Strasbourg ble avlyst. På grunn
av den usikre situasjonen var det også enighet blant styret om å avslutte planleggingen av den
store studieturen som skulle gå til Sør-Korea. Liten studietur til Budapest i februar var på den
andre siden vellykket.

Go International og reklamering av Delegations og Law School skulle gjennomføres ved bruk av
markedsføring og et informasjonsmøte i samarbeid med STEP. Dessverre rakk vi kun å begynne
planleggingen før skolen stengte og delegations-callen ble avlyst.

Med vennlig hilsen



Marlen Stokka
Vice President for S&C

10

Semesterrapport – Vice President for STEP

Den første delen av semesteret startet veldig bra, selv om arbeidet nesten stoppet helt opp i siste
halvdel på grunn av den uheldige situasjonen vi er i for tiden.

Siden generalforsamlingen i høst har vi gjennomført student hunting og søknadsperioden for
Cycle 1 2019/2020. Generelt er vi godt fornøyde med resultatet herfra. Vi hadde til sammen 11
søknader fra Bergen, fra 6 unike studenter. Generelt var søknadene gode, og vi ser at arbeidet vi
gjorde i student hunting-perioden med oppfølging og veiledning ga utslag i kvaliteten på
søknadene.

Vi er fornøyde med denne prosessen, og planla å videføre nokså helt likt opplegg for Cycle 2. Jeg
vil også anbefale lik prosess til etterfølgeren min.

Etter jul startet vi ganske raskt med job hunting til Cycle 2 i januar. I januar og februar fikk vi
gjort veldig mye med job hunting, selv om det ikke resulterte i noen traineeshipskontrakter i år,
kanskje på grunn av situasjonen som oppstod senere i semesteret. Strategien vi la oss på var
veldig annerledes fra Cycle 1, der vi søkte veldig bredt både geografisk og områdemessig. I Cycle
2 forsøkte vi en smalere søking, mer personlig og rettet mot et mindre antall aktører vi hadde mer
tro på. Vi fokuserte kun på Bergen. Denne framgangsmåten vil jeg anbefale til etterfølgeren min,
sammen med mange erfaringer jeg har opparbeidet meg.

Student Hunting i Cycle 2 vil foregå kun digitalt, og det er fortsatt ikke helt klart hvordan denne
prosessen blir. Vi kan ikke forvente like mange søknader i år på grunn av situasjonen, men tror
likevel vi få noen. Det blir ikke skrivekveld i år, men håper vi likevel kan veilede de potensielle
søkerne godt digitalt.

Etter endringer i tidsplanen for STEP, skulle traineeshipene i Cycle 2 og søknadsperioden
starter mandag 8. mai, med søknadsfrist mandag 25. mai.



I skrivende stund har søknadsperioden fortsatt ikke startet, men teamet har begynt å utforme
markedsføringsmateriale digitalt, og begynt å forberede oss på digital tilstedeværelse og
oppfølging i større grad enn tidligere. Vi har et lite håp om at mer hjemmetid for studentene våre,
og kanskje tilstedeværelse på sosiale medier, kan gjøre STEP enda mer attraktivt i år.

Den siste tiden har jeg begynt å planlegge transition til etterfølgeren min, og gjort et stort arbeid
med rekruttering til neste års styre, blant annet med deltakelse i valgkomiteen. En organisasjon
som ELSA er helt avhengig av å sørge for god suksesjon, som i vårt tilfelle betyr å sikre et godt,
kompetent og engasjert styre, for at virksomheten skal fortsette. Får vi ikke til det vil
organisasjonen enkelt og greit dø ut. Derfor oppfordrer jeg alle til å vurdere ekstra nøye i år om
de ønsker å gjøre en innsats og legge ned arbeid i styre og i driften av ELSA neste år, slik at vi
kan sikre at også studentene de neste årene får nye godt av prosjektene våre. Uten ELSA får
jusstudentene i Bergen, Norge og Europa et betydelig dårligere utdannelsestilbud.

Med beste hilsener,

Herman Grøm,
Vice President for STEP
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Semesterrapport – Vice President ALD

Kjære Generalforsamling,

Som forventet ble starten på 2020 hektisk og travel. Messedagene nærmet seg og vi hadde mye
arbeid foran oss. I år som ellers hadde ALD-styret planlagt en rekke arrangementer i forkant av
messedagene. Vi begynte året med jobbsøkerkurs med Wikborg Rein, CV-gjennomgang med
Sammen og CV-fotografering. Samlet sett fremsto studentene og aktørene som fornøyde. I
januar/februar avholdt vi også et vellykket foredrag med Christian Nordhus,
bedriftspresentasjoner over to dager, og foredrag med Vest politidistrikt.

Ettersom vi tidlig i prosessen besluttet å utvide Arbeidslivsdagene til 3 messedager, valgte vi å
avholde foredrag med Hallgeir Kvadsheim etter frivillig dag 4.feburar. Tiltaket om å ha en egen
frivillig dag var et prøveprosjekt for å motvirke karakterpress. Vi i ALD-styret fikk inntrykk av at
bredden i bransjen ble presentert på en bedre måte, og har ikke fått negative tilbakemeldinger fra
aktørene. Hvorvidt dette skal videreføres må vurderes av neste års styre.

Under frivillig dag og arrangementene i forkant av messedagene brukte vi styret og assistentene
som verter. Det fungerte fint, og det var ikke behov for flere. Vertene begynte å hjelpe oss under
offentlig og privat dag. Vi anså det hensiktsmessig å plassere to og to verter på aktørene for at
ikke aktørene ble stående alene, dersom en av vertene mot formodning ikke dukket opp.
Aktørene og ALD-styret var svært fornøyde med innsatsen.

Målsettingen for ALD 2020 var å motarbeide karakterpress ved å innføre en egen frivillig dag,
samt øke antallet bedrifter. Som nevnt hadde vi en egen frivillig dag. Vi klarte også å utvide
bredden av aktører som kom på både offentlig og privat dag. Under årets ALD hadde vi over 75
bedrifter sto på stand – noe vi er veldig fornøyde med!



Vi brukte store deler av høsten 2019 til forhandlinger med fakultetet. Forhandlingene resulterte
med at vi fikk avholde ALD på fakultetet, men med visse begrensninger. De mest sentrale var
plassbegrensningene og forbudet mot «messevegg». Erfaringsmessig møtte vi mye motstand fra
aktørene om forbudet mot messevegg. De forstod ikke poenget, men innrettet seg klart nok. For
noen var ikke dette tydelig nok presisert, så de tok med seg messevegger under dagene – noe som
setter både dem og oss i styret i en kjedelig situasjon. Dersom dette er retningslinjer for neste års
ALD, bør man være helt sikker på at dette gis tydelig beskjed om.

I likhet med i fjor gjennomførte vi søknadsprosessen gjennom CVideo. Vi satte likevel kortere
søknadsrom, og en begrensning på antall søknader studentene kan sende ut. Med dette forsøkte
vi å forhindre en urettferdig søkeprosess, slik at alle studentene skal ha mulighet til å stille på lik
linje. Tilbakemeldingene er både positive og negative, men samlet sett er inntrykket at
digitalisering av søknadsprosessen er veldig bra.

Tidlig bestemte vi oss for å trykke ALD-katalogen i motsetning til tidligere. Vi sto da personlig
og leverte disse ut, fremfor å legge de på lesesal el. Hensikten var å få flest mulig til å lese dette,
ettersom aktørene tross alt betaler for promotering. Inntrykket er at flere bladde gjennom, og tok
med seg en katalog. Likevel utgjør trykkingen en utgift, og om det er nødvendig til neste år kan
vurderes.
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Samlet sett er jeg veldig fornøyd med gjennomføringen av ALD 2020. Det virker som både
aktørene, studentene og fakultetet (omsider) ble fornøyde med arrangementet.

Med vennlig hilsen

Mathea Kvadsheim
Vice President for ALD



13

Semesterrapport – Vice President for Social

Kjære Generalforsamling,

Semesteret startet med fadderhelg for de internasjonale studentene 23.-26. januar. Av de 80
inviterte utvekslingsstudentene var det drøyt halvparten som møtte opp, noe som i lys av tidligere



års deltakelse må sies å være tilfredsstillende. Også i år var det noe problematisk å rekruttere
faddere, men med god hjelp fra styret ble det nok faddere til å gjennomføre helgen som planlagt.
Jeg tok også kontakt med utvekslingsstudentene som ankom i august, hvilket ga resultater. Deres
erfaringer som fadderbarn og nye utvekslingsstudenter i Bergen er klart verdifulle, og flere har
tatt kontakt i ettertid med ønske om å bidra ytterligere for å gi et sosiale tilbud til
utvekslingsstudentene. For å etablere den kontakten mellom norske og internasjonale studenter
som er ønskelig både fra ELSAs og fakultets side, anser jeg det likevel mest hensiktsmessig
dersom flertallet av fadderne er norske.

Tilbakemeldingene fra fadderbarna har vært positive. Særlig går tilbakemeldingene på at det på
vårsemesteret er få andre tilbud til nyankomne utvekslingsstudenter, og at det derfor settes stor
pris på at ELSA skaper en arena for å bli kjent med både andre utvekslingsstudenter og norske
studenter. Alt i alt anser jeg fadderhelgen vellykket, og vil rette en stor takk til både faddere og
fadderbarn!

I etterkant av fadderuken har jeg med hjelp fra styret jobbet kontinuerlig med å opprettholde
kontakten med de internasjonale studentene. Før korona-tiltakene inntraff  rakk vi å arrangere en
uformell sammenkomst på Kvarteret, men oppmøtet var labert. Jeg håper imidlertid å kunne
etablere dette som et fast arrangement, der deltakelsen blir større på sikt. Jeg var også i gang med
å planlegge quiz og har jobbet med å finne lokale til et større sosialt arrangement. Sistnevnte har
imidlertid vist seg vanskelig, da få steder leier ut til studentorganisasjoner.

Utover dette har vi ønsket å etablere en tettere dialog med fakultet for å avklare hvilke
forventninger vi har til hverandre, samt hvordan fakultet kan bidra til gjennomføringen. Leder
Vilde Serene Birkelund, tidligere sosialansvarlig Julie Lind og jeg hadde derfor et møte med vår
kontaktperson Mari Anne Franklin. Dette var positivt, og fakultet ønsker å bistå både hva gjelder
lokaler, rekruttering av faddere og vårt arbeid opp mot utvekslingsstudentene generelt.

Hva gjelder andre sosiale aktiviteter, har det vært gjort forsøk på å arrangere månedlig lunsj på
kontoret og pils på Kvarteret for samtlige medlemmer. Dette for å skape et lavterskel-tilbud for
medlemmene for å skape samhold i organisasjonen på tvers av undergrupper. Foreløpig er ikke
dette kommet skikkelig i gang, men her tror jeg potensialet er stort.

Med vennlig hilsen,

Sigrid Eskild Løkken
Vice President for Social
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8. Økonomi

a) Orientering om foreløpig regnskap 2019/2020



b) Godkjenning av budsjett for 2020/2021
Forslag til budsjett er vedlagt sakspapirene som egen
fil.

c) Valg av revisor for 2020/2021
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9. Endringsforslag



a) Vedtekter

Ingen innsendte forslag.

b) Arbeidsregler

Ingen innsendte forslag.
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10. Valg av styre for perioden 2020/2021



Hver kandidat har maksimum tre minutter til rådighet for å holde appell til generalforsamlingen.
Deretter gis generalforsamlingen inntil ti minutter for spørsmål til kandidaten.

Motivasjonsbrev

Det har kommet inn syv motivasjonsbrev.

I henhold til vedtektenes § 14 er det ikke et krav om at motivasjonsbrev er sendt inn.
Medlemmene  oppfordres til å stille til valg på generalforsamlingen.

Motivasjonsbrev - President

Innsendt av: Maja Føleide

Hei!

Mitt navn er Maja, jeg er 24 år gammel og begynte på juss høsten 2019. Jeg har fra før av en
bachelorgrad i sosiologi, inkludert et år psykologi og et halvt år med internasjonale relasjoner ved
CUNY Kingsborough i New York. Planen var egentlig en helt annen enn juss, men jeg trives
veldig godt så langt.

Da jeg startet på studiet hadde jeg svært lyst til å engasjere meg i en undergruppe. Fakultetet tilbyr
mange spennende undergrupper, men det var ELSA som appellerte til meg. Det var spesielt det
internasjonale aspektet som fristet. Det er gøy at dette er en organisasjon som ikke bare eksisterer
i Norge, men i mange andre land. Jeg har også en drøm om en gang å jobbe utenlands, da
kommer erfaringer fra ELSA godt med.

Skoleåret 2019/2020 har jeg vært director for student hunting i STEP sammen med en annen.
Det har vært spennende og lærerikt, og jeg har også møtt masse bra mennesker som jeg håper å
holde kontakten med videre. Dessverre ble ikke skoleåret helt som planlagt da covid19 slo inn.
Det førte jo blant annet til at turen til Tromsø ble avlyst, en tur jeg hadde sett frem til.

Tiden i STEP, til tross for at den har vært kort, har gitt meg lyst til å engasjere meg mer i ELSA.
Jeg har lest gjennom de ulike styrevervene og jeg syntes vervet som president virker spennende.

Jeg har ingen tidligere ledererfaring fra studentorganisasjoner, da mine tidligere studier ikke har
hatt slike muligheter. Likevel har jeg tilegnet meg nyttige erfaringer gjennom ulike deltidsjobber
og også som tidligere kaptein på landslaget i basketball. Gjennom disse rollene har jeg hatt ulike
typer ansvar og lært meg å jobbe både selvstendig og i grupper. I tillegg er jeg disiplinert og
pliktoppfyllende, egenskaper jeg tror vil komme godt med hvis jeg blir valgt til vervet.
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Motivasjonsbrev – President

Innsendt av: Martine Berg Mefald

Kjære generalforsamling,

Jeg søker med dette på stillingen som president av ELSA Bergen fordi dette er noe jeg virkelig
har lyst til. Jeg har stor tro på det arbeidet ELSA gjør for å bringe jusstudenter i verden sammen.
Som president håper og tror jeg dere hadde fått en høyt motivert student som er villig til å legge
inn en skikkelig innsats i en svært spennende organisasjon.

Jeg begynte på jussen for å få en økt forståelse av rettsregler og vernet det skal gi borgere i et land
og et demokrati. Særlig det internasjonale aspektet pirrer meg. Jeg vurderte lenge å studere
internasjonal juss i Madrid for å få oppleve en helt ny kultur. Jeg endte likevel i Bergen da en
tilknytning til hjemlandet er en fordel for å bli nominert inn i ulike internasjonale organisasjoner.

Jeg er ikke i tvil om at det er internasjonal juss jeg ønsker å jobbe med etter endt studie. Det er et
yrkesfelt som øker i takt med globaliseringen. Derfor ble jeg raskt interessert i ELSA som
organisasjon.

Jeg brukte mye tid på å sette meg inn i hvilke muligheter til å reise internasjonalt som finnes;
gjennom blant annet law schools, delegations og STEP. Det er ikke mange organisasjoner som
kan tilby studenter en observatørplass i FNs hovedkvarter.

Jeg ble medarbeider i STEP-gruppen skoleåret 2019/2020. Dette var for å lære organisasjonen
bedre å kjenne og bidra til å spre informasjon om alle de mulighetene som finnes. Jeg har så langt
trivdes svært godt i en organisasjon som virker gjennomført, organisert og engasjert. Jeg synes
ansvaret som Director of  Student Hunting har vært veldig meningsfylt (til tross for mye
standståing i Vrimle der folk ofte bare dukker opp om du tilbyr kjeks:-) ).

Jeg håper og tror at jeg har relevant erfaring. I tredje klasse på vgs var jeg russepresident for kullet
mitt, der noen av oppgavene var å være øverste leder for innsamlingsaksjonen «Krafttak mot
kreft», lede ballkomite, holde innsamlingsaksjon for klær til flyktninger, holde tale på 17. mai og
vitnemålsutdelingen, samt å være i jevnlig dialog med rektor og kommunale myndigheter. Disse
erfaringene tror jeg kan komme spesielt godt med når man skal holde kontakt med
samarbeidspartnere og fakultetet. Det vil forhåpentligvis gjøre meg egnet til å organisere
styremøter på en fornuftig og hensiktsmessig måte.

I tillegg har jeg jobbet som lærervikar på barneskoler i flere år. Av dette har jeg opplevd og blitt
vant med å måtte være en lederfigur, som tar styring med ansvar for hele klasser.

Jeg tjenestegjorde også i ingeniørbataljonen på Skjold leir, hvor jeg erfarte mye rundt egne
tålegrenser, arbeidskapasitet og samarbeidsevne med folk man lever tett opptil. Jeg har også vært
skuespiller i jusrevyen de siste to årene, som jeg har hatt veldig stor glede av.

Som leder vil jeg tilstrebe å være effektiv og strukturert, men samtidig tørre å gjøre ting på min
egen måte. Samtidig mener jeg det er spesielt viktig at man klarer å lede gruppen mot et felles
mål. Jeg er opptatt av at alle skal føle seg hørt og vil jobbe for å skape et klima der alle er
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inkludert og tør å si det de mener. Da blir man tryggere i vervene sine, slik at alle ønsker å gi alt
både til selve arbeidet og til det sosiale. Da utnytter man ressursene sine på best måte. Jeg
ønsker å være et tilgjengelig og viktig mellomledd mellom medarbeidere og VP-er.

Jeg har veldig respekt for det ansvaret som hviler på en leder for en så stor organisasjon. Og
kanskje blir det en litt annerledes hverdag fra høsten av. Jeg tror sterkt på at jeg evner å håndtere
disse utfordringene og at jeg kan fungere som et positivt bidrag til organisasjonen.

Med vennlig hilsen

Martine Berg Melfald
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Motivasjonsbrev – Secretary General

Innsendt av: Andrine Rossi

Mitt navn er Andrine Rossi, jeg er 20 år og går i 2.klasse på jussen. Jeg stiller til valg som
generalsekretær.

Jeg ønsker å stille til valg fordi jeg ønsker muligheten til å fortsette i ELSA Bergen ett år til. Det å
ha vært med i ELSA til nå har gitt meg en utrolig anledning til å bli kjent med nye studenter både
i Bergen, og på tvers av landet, samtidig som vi som organisasjon arbeider for å gi studentene i



Bergen faglig og sosiale arrangementer og tilbud.

Arbeidet som generalsekretær er variert og gir muligheten til å samarbeide med andre
styremedlemmer og studenter på tvers av arbeidsområder i organisasjonen. Som engasjert,
ansvarsfull og positiv har jeg de personlige egenskapene som rollen krever.

Jeg har det siste året hatt stilling som VP Academic Activities og har hatt hovedansvar for
gjennomføring av Prosedyrekonkurransen og Forhandlingskonkurransen. Gjennom vervet som
VPAA det siste året har jeg blitt trygg på å ta ansvar, og jeg blitt utrolig engasjert i organisasjonen.
Jeg fullfører det jeg starter, og jobber hardt med de prosjektene og oppgavene som tilfaller meg.
Som styremedlem har jeg fått et innblikk i hvordan generalsekretærrollen fungerer, og jeg har
også fått et godt innblikk i de andre ansvarsområdene til ELSA Bergen.

Av annen erfaring har jeg tidligere vært økonomiansvarlig i Juridisk Svømmeklubb, samt satt som
representant i formannskapet til ungdommens bystyre i Stavanger kommune. Dette fungerer
som en høringsinstans i periodene mellom bystyremøtene hvor vi behandlet og arbeidet med
saker som var blitt fremmet og vedtatt i Ungdommens bystyre. Vi arbeidet prosjektbasert i
forhold til bystyrets egne satsingsområder. Disse vervene har gjort meg egnet til administrative
oppgaver, samt gjort meg strukturert i det jeg gjør.

Med erfaring av planlegging og gjennomføring av større arrangementer som
Prosedyrekonkurransen og Forhandlingskonkurransen føler jeg meg trygg på at jeg kommer til å
gjøre en god jobb som generalsekretær ettersom jeg har gode arbeidsrutiner og jobber godt og
jevnlig. Jeg har i tillegg stor motivasjon til å bidra med ELSAs arbeid, samt være en god
representant for organisasjonen som styremedlem.

Som generalsekretær ønsker jeg å være en tilgjengelig og trygg ressurs for de andre
styremedlemmene. Stillingen gjør det nødvendig å ha oversikt, og med god innsikt i
organisasjonen og gode personlige egenskaper mener jeg at jeg har den kunnskapen som kreves
for å gjøre en god jobb.

Med vennlig hilsen
Andrine Rossi
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Motivasjonsbrev – Treasurer

Innsendt av: Vilde Monclair
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Motivasjonsbrev – Vice President for

Marketing Ingen innsendte motivasjonsbrev.
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Motivasjonsbrev – Vice President for AA

Innsendt av: Mina Bjugn



Hei!

Jeg har tidligere vært på intervju med ELSA for stilling som nestleder i ALD-styret, samt
styremedlem i ELSA. Til tross for at jeg ikke fikk denne stillingen, er jeg likevel interessert i å
engasjere med i ELSA fra høsten av. Etter å ha vært i kontakt med Andrine Rossi som har hatt
vervet i 2019/2020, ble det klart for meg at AA-vervet virket som et interessant og utfordrende
verv som ville passet meg godt.

Under mitt første år på Dragefjellet har jeg brukt en del tid på å delta i en rekke undergrupper,
herunder blant annet assistent i fagstyret til undergruppen for innlands ekskursjon, medlem i
finansklubben og JSB. Siden jeg finner så mange av undergruppene spennende, har det vært
vanskelig å engasjere seg aktivt. Dersom jeg får VPAA vervet tror jeg det ville gitt meg en større
mulighet til å engasjere meg enda mer ved siden av studiet. I tillegg tror jeg vervet ville gi meg en
ypperlig mulighet for interessant faglig påfyll.

En av de største grunnene til at jeg ønsker dette vervet er at jeg synes ELSA virker som en meget
spennende organisasjon. Jeg har tidligere deltatt på åpent kontor og andre arrangementer
iverksatt av ELSA, og jeg føler jeg har rukket å bli kjent med dere som organisasjon. En stor
motivasjon for å søke et verv i ELSA er helt klart muligheten det gir meg for egen utvikling. Jeg
tror og håper at man som vervholder i ELSA vi bli kjent med engasjerte medstudenter og andre
jurister. Det hadde vært utrolig spennende få et enda større innblikk i hva livet som jurist kanskje
innebærer.

Slik jeg forsto det når jeg snakket med Andrine så er VPAA vervet veldig prosjektbasert. Med
fokus på planlegging og delegering av arbeidsoppgaver tror jeg at jeg kunne bidratt stort til å
gjennomføre både Prosedyrekonkurransen og Forhandlingskonkurransen. Jeg anser meg selv for
å være strukturert og effektiv, og har alltid hatt et stort fokus på å gjennomføre arbeidsoppgavene
mine på en god måte.

Jeg er pratsom og svært engasjert, noe jeg vil tro er positivt i den forstand at jeg lett vil kunne
snakke for meg og bringe mye på bordet som Vice President for Academic Activities. Som leder
ønsker jeg å ha et tett samarbeid med de andre som skal hjelpe til med gjennomføringene av
Prosedyre- og Forhandlingskonkurransen. Selv om jeg aldri har vært med på arrangere noe
lignende tidligere, tror jeg at man raskt kommer inn i logistikken ved det.

Avslutningsvis vil også påpeke at jeg synes arbeidet og markedsføringen knyttet il Legal Research
Groups også høres utrolig spennende ut. Som Andrine nevnte til meg, virker dette som et
prosjekt som kommer noe i skyggen av Prosedyrekonkurransen og Forhandlingskonkurransen på
fakultetet i Bergen. Forhåpentligvis vil jeg kanskje kunne bidra til at prosjektet blir mer synliggjort
til Høsten.
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Motivasjonsbrev – Vice President for S&C



Innsendt av: Marlen Stokka

Hei!

Jeg heter Marlen Stokka og jeg har veldig lyst til å fortsette som VP S&C i styret til ELSA Bergen.

Jeg er 23 år gammel og er nylig ferdig med en bachelor i økonomi og administrasjon ved
Handelshøyskolen NTNU. I løpet av mine tre år i Trondheim oppdaget jeg at
studentfrivilligheten utgjorde store deler av studietiden min. Det er gøy og givende å bidra
sammen med andre likesinnede og engasjerte studenter. Frivilligheten har betydd mye for
studietiden min og dette er noe jeg ønsker å fortsette med her i Bergen.

Jeg ønsker gjerne å fortsette som VP S&C siden jeg tok over for Tora i januar 2020 og dermed
kun har vært i vervet i et semester. Det har vært et interessant semester der jeg har lært mye og
fått større innsikt i organisasjonen ELSA. På bakgrunn av dette hadde det dermed vært veldig
gøy å få fortsette læringskurven.

Etter videregående hadde jeg ett arbeidsår der jeg hovedsakelig jobbet som servitør i Walt Disney
World i Orlando. Året ga meg mye er faring om den «kjente» amerikanske arbeidsstrukturen og
hvor ulike vilkår arbeidstakere kan ha i andre land. Det har gjort meg mer robust samtidig som
det har gjort meg mer ydmyk for rettsvesenet vi har i Norge, og da tenker jeg på både
arbeidsvilkår og organisasjonskulturer.

I løpet av årene i Trondheim har jeg vært frivillig som næringslivskontakt i UKA-17, journalist for
skoleavisen Rustblekka, welfare assistant i ISFiT-19 og nestleder i Econa (interesse- og
arbeidstakerorganisasjonen for siviløkonomier). Disse vervene har gitt meg økt kompetanse innen
samarbeid, delegering, rekrutteringsprosesser samt deltakelse og gjennomføring av arrangementer
for interne og eksterne, årsmøter og generalforsamlinger. Frivilligheten ga meg så mye glede at jeg
også i ettertid har vært frivillig på festivaler som Obos/Festningen (2018) og Roskilde (2019). Går
man litt lengre tilbake i tid har jeg også gjentatte ganger vært både leder og nestleder i 4H (barne
og ungdomsorganisasjon).

Dere får sikkert inn flere gode søknader, men jeg egner meg svært godt til denne stillingen. Jeg
har mye erfaring via mine tidligere verv samtidig som spesialiseringen på bacheloren min er innen
organisasjon, endring og ledelse. Jeg er vant til å få og ta ansvar, organisere alt fra stort til smått
og er generelt en selvdreven og pålitelig person.
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Motivasjonsbrev – Vice President for STEP

Innsendt av: Martine Berg Mefald

Jeg søker med dette på stillingen Vice President for STEP.

Som medarbeider skoleåret 2019/2020 har jeg for det første lært gruppen svært godt å kjenne.
Jeg vet når cycler pleier å komme, hvordan de skal oversettes til norsk, hvordan man bør
promotere dem, og hvilke bedrifter som burde kontaktes i Norge.

Jeg har høy motivasjon for å få flere av studentene i Bergen til å søke seg til de ulike
programmene. En av hovedgrunnene til at jeg ble med selv er at jeg ønsker å søke på et
traineeship i utlandet. Som medlem av STEP får man et godt innblikk i hvordan denne prosessen
fungerer. Å dra på traineeship er en svært god mulighet til å skaffe seg internasjonal erfaring som
svært få andre har. Her tror jeg det ligger mye uvurderlig læring.

På et så stort fakultet som vårt er det lett at alle muligheter gjør det vanskelig å skille dem fra
hverandre. Jeg har selv snakket med flere medstudenter som synes de ulike undergruppene og
hva de kan tilby glir inn i hverandre. Det er derfor særlig viktig å gjøre ELSA og våre
arrangementer synlige. Dette ble gjort godt i året som har vært ved en vellykket gjennomføring av
Go International. Dette er et konsept jeg ønsker å videreføre, slik at minst like mange studenter
blir motiverte til å teste ut traineeshipene.

Samtidig vet jeg det er en utfordring å skaffe traineeships blant norske bedrifter. Det er synd at
ikke vi kan tilby den samme faglige og kulturelle erfaringen som norske studenter kan få ved å
søke seg til utlandet. Jeg ønsker derfor å drive job hunting-prosessen på samme måte som vi har
gjort i år- ved å ikke bare sende mail, men ringe alle advokatselskaper og bedrifter vi tror kan
være aktuelle; eventuelt kan det bli aktuelt å møte opp i person.

I tillegg håper og tror jeg at jeg kan lede møtene og STEP-gruppen på en god og fornuftig måte.
Jeg har tro på effektiv saksgang, samtidig som at det er viktig å skape en trygg gruppedynamikk,
der alle føler seg vel og ingen er redde for å snakke høyt. Slikt bruker man ressursene på best
måte. Jeg har ledererfaring som leder av innsamlingsprosjektet Krafttak mot Kreft på skolen min,
i tillegg til å være vikarlærer på barneskoler, hvor man må lede en hel klasse med barn.

Med meg som leder av STEP håper og tror jeg dere vil få en engasjert, positiv og effektiv
lederskikkelse som vil tilstrebe å gjøre ting på en interessant, morsom, men også skikkelig måte.

Med vennlig hilsen Martine Berg Melfald
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Motivasjonsbrev – Vice President for ALD

Innsendt av: Theis Tøpfer

Hei

Viser til utlysningen på ELSA sine hjemmesider og tidligere ALD- leders oppfordring til å søke i
Facebook- gruppa for verter.

Jeg begynte på jussen høsten 2019, og har hittil hatt det veldig bra på Dragefjellet! Gjennom verv
og ulikt engasjement i flere undergrupper har jeg fått et godt innblikk i og inntrykk av det store
studentengasjementet på fakultetet. Jeg gleder meg til flere år i dette gode miljøet, og har nå
veldig lyst til å bli bedre kjent med ELSA som organisasjon og mulighetene det medfører. ELSA
kjenner jeg til fra før gjennom sosiale medier, og jeg har inntrykk av at det er en spennende
organisasjon med fremoverlente medlemmer som jeg veldig godt kan tenke meg å bli bedre kjent
med.

Under årets ALD var jeg med som vert. Det var interessant å se hvor mange forskjellige bedrifter
og organisasjoner som var representert under dagene, og jeg ble imponert over hvor godt
gjennomført arrangementet var, både sett "utenfra" og det jeg fikk se som vert.

Dette inspirerte meg til å søke på stillingen nå, og jeg er veldig motivert til å bidra i ELSA-styret
og til at arbeidslivsdagene neste år skal bli minst like bra.

Viser med dette min interesse for stillingen som VP ALD.

Theis Tøpfer
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Motivasjonsbrev – Vice President for Social

Innsendt av: Camilla Bratvold Bourhim

Jeg ønsker å stille til styreverv i ELSA Bergen som Vice President for Social.

Jeg tror et verv i styret vil gi meg et interessant innblikk inn i ELSA som organisasjon. Og jeg ser
på vervet som VP Social som en god mulighet til å bli kjent med deler av organisasjonen jeg ikke
har hatt så mye med å gjøre tidligere. Det å ha hovedansvaret for sosiale arrangementer innad i
ELSA Bergen, i tillegg til den internasjonale fadderuken, virker svært spennende.

Jeg mener min tidligere erfaring i ELSA, som planlegger for studietur i Oslo og Director for
studieturer her i Bergen vil hjelpe meg å lykkes i dette vervet. Det er nok en fordel å ha et lite
overblikk over strukturen til ELSA når man går inn i et slikt verv som dette, så vel som erfaring
med planlegging.

Jeg ser også frem til utfordringen ved selve organiseringen av de sosiale arrangementene. Det
virker spennende å ha direkte ansvar for slik organisering, og jeg tror det vil bringe med seg god
praktisk erfaring. I tillegg mener jeg vervet bringer med seg god trening når det gjelder
kommunikasjon og samarbeid, noe jeg ser svært positivt på.

Med vennlig hilsen,

Camilla Bratvold Bourhim
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11. Innkomne saker
Ingen innkomne saker
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12. Eventuelt
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